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  - Koristim biciklu, kada god za time imam  potrebu. Ona mi je pre svega prevozno sredstvo, jer
ne vozim kola, pa lakše odem  na potrebnu  destinaciju. Izgardnju biciklističke staze snažno
podržavam, jer smatram da će povećati bezbednost, pre svega dece, posebno sto je put prema
Brestovcu opasan za bicikliste.  
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